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 PROCESUL - VERBAL  
al şedinei ordinare din data de 15.09.2021. 

 Încheiat azi 15.09.2021, orele 10,00, la sediul primăriei comunei Apa,  în sedinta ordinara 
a Consiliului Local al Comunei Apa, sedinţă convocată de domnul primar prin Dispozitia nr. 
70/2021. 
 La sedinta participă toți cei 11 consilieri locali locali în funcţie. Fiind îndeplinite 
prevederile art.137,alin.1 din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cu modificările 
ulterioare, şedinţa îşi poate începe lucrarile. 
 Presedinte de sedinta este d-na consilier Blaga Luminița-Gabriela, care deschide lucrarile 
sedintei, citind ordinea de zi, întrebând daca sunt si alte propuneri. Nefiind alte propuneri se 
supune la vot ordinea de zi care se voteză  în felul următor: 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri”, 0 
“împotrivă”, astfel că şedinţa îşi poate începe lucrările.   

Presedintele de şedinta dă cuvântul secretarului comunei , pentru a citi procesul verbal al 
sedintei anterioare. Acesta se aprobă cu 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri” , 0 “împotrivă”.   
  Se trece la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi. 
1. PROIECT DE HOTĂRÂRE Nr. 1069/08.09.2021   privind  aprobarea  indicatorilor tehnico-

economici  pentru  obiectivul de investitii  ” Modernizare străzi și drumuri de interes local în 
comuna Apa, județul Satu Mare ” conform devizului general .  Proiectul se votează în felul 
următor : 11 voturi „pentru”, 0 „împotrivă”, 0 „abţineri”, proiect adoptat. 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE Nr. 1074/09.09.2021   privind  rectifcarea bugetului local al 

comunei Apa pe anul 2021 și a listelor de investiții aferente anului 2021.   Proiectul se votează în 
felul următor : 10 voturi „pentru”, 0 „împotrivă”, 1 „abţineri” (Kanya Istvan), proiect adoptat. 
Consilierii menționează în unanimitate că finanțarea echipei de fotbal ,,Victoria Apa,, să se facă 
atunci când vor fi depuse de către persoanele competente din cadrul asociației , toate 
documentele prevăzute de legislație, așa cum a precizat d-na contabil. 
3. Diverse.  
 D-ul consilier Cădar Andrei solicită viceprimarului ,luarea unor măsuri pentru igienizarea 
locuinței Hripan situată pe strada 14 Mai, întrucât este un pericol de infecție.  
  
   Terminându-se discutiile la punctul diverse, epuizandu-se ordinea de zi, 
presedintele de şedinţă declară închisa sedinta C.L. din data de 15.09.2021, sedinţa se ridică , drept 
pentru care am încheiat prezentul proces-verbal în trei exemplare. 
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